
Verslag Maasmolen 2023. 
 
De belangrijkste gebeurtenis van 2023 betreft niet de molen zelf, maar de personele bezetting. Na 
vijftien jaar trouwe dienst was Rob Snel op 11 maart 2023  voor de laatste keer als molenaar op de 
Maasmolen. 
Een mijlpaal in de geschiedenis van de molen waaraan gelukkig niet ongemerkt voorbij werd gegaan. 
Na 15 jaar grote inzet voor  “ zijn ”  molen, nam Rob zelf het besluit om op zijn 75e verjaardag  te 
stoppen. Zijn verslechterende gezondheid bracht hem tot dit moedige besluit. Op Rob ’s verzoek vond 
het afscheid plaats in kleine kring met een door de gemeente aangeboden lunch. Later is 
burgemeester  Minses bij Rob op bezoek geweest om hem persoonlijk te bedanken en namens de 
gemeente een cadeau te overhandigen. Rob heeft het bezoek van de burgemeester erg op prijs 
gesteld.   
Het gevolg was wel dat ondergetekende op zoek moest naar een opvolger en die werd gevonden in 
de persoon van Vincent Claessens die zich spontaan meldde op de Maasmolen en besloot te blijven. 
Hij komt uit Cuijk,  is in 2015 gediplomeerd maar heeft daarna voorrang gegeven aan zijn studie die 
hij onlangs heeft afgemaakt. Vanaf 29 juli heeft Vincent meegedraaid en zelfs een aantal keren ook 
door de week gedraaid om zich de molen eigen te maken. 
 
De molen is afgelopen jaar 52x open geweest, inclusief de molendagen en open monumentendagen. 
Daarbij hebben we een paar keer hulp gehad van Nico van den Broek. 
De molen heeft minimaal 32.512 omwentelingen gemaakt maar een paar keer heeft de teller het 
laten afweten dus in werkelijkheid wat meer. Er zijn alles bij elkaar 152  bezoekers geweest. 
 
Wat het onderhoud betreft was de periode 17-07 t/m 20 – 07 de belangrijkste. In deze periode stond 
de molen ingepakt vanwege de vergassing van de bonte knaagkever en aanverwante hout-
verslindende insecten. Het lijkt erop dat het geslaagd is maar we blijven het in de gaten houden. 
Kort voor de vergassing heeft molenmaker Coppes de as-kop weer strak in de houten as bevestigd. 
Dit was hard nodig omdat hier veel speling op zat. De houten as blijft  een punt van aandacht omdat 
deze een aantal flinke lengtescheuren bevat en daardoor behoorlijk verzwakt is. 
Tijdens de reparatie van de as-kop heeft de molenmaker tevens geconstateerd dat de schoren en de 
balk van het balkon in erg slechte staat waren. Hij heeft aan een van de schoren een noodreparatie 
verricht omdat deze op breken stond. Voor het jaar 2024 staan de schoren en de balk van het bordes 
dus op de nominatie voor vervanging. Er is voor komend jaar nog meer onderhoud nodig maar 
daarover berichten we volgend jaar wel weer. 
Afgelopen jaar zijn er natuurlijk ook een aantal klusjes door ons zelf gedaan. We hebben een 
“winterdeur “ gemaakt. Dit is een deur met plexiglas platen. Deze zetten we in de deuropening zodat 
we lichtinval hebben. De molen heeft n.l. geen ramen en de deur moet dus open om binnen iets te 
kunnen zien. Op deze manier hebben we een deur die dicht kan en is het in de wintermaanden iets 
minder koud in de molen. Verder nog karweitjes zoals b.v. het vervangen van de palen voor de 
afzetting van het gevlucht en het aanbrengen van een nieuwe bordveer. 
Voor 2024 heb ik, samen met Vincent, een lijstje gemaakt van kleine onderhoudswerkzaamheden die 
we zelf kunnen doen.  
Molenmaker Coppes is in december op de molen geweest en heeft samen met ons de molen bekeken 
aan de hand van het verslag van de Monumentenwacht en ons advies gegeven over het onderhoud 
en de prioriteiten daarbij.  Zo hopen we de molen in 2024 weer in betere en veiligere staat te krijgen. 
 
 
Piet Verbiesen,  mede namens Vincent Claessens. 
 
 


